
 
 
 
 

STÄMMETS SAMFÄLLIGHETSFÖRENING      
Förslag dagordning till årsmötet 1 augusti 2021 
 
 
 
1.  Mötets öppnande.  
2.  Fråga om mötets behöriga utlysande.  
3.  Val av ordförande och sekreterare för årsmötet.  
4.  Val av justeringsmän – tillika rösträknare.  
5.  Fastställande av dagordning.  
6.  Granskning och godkännande av fullmakter.  
7.  Behandling av styrelsens verksamhetsberättelse.  
8.  Behandling av motioner.  
9.  Vatten och avloppsfrågan. Provtagning av vattenkvalitéten.  
10.  Vägar och vägunderhåll.  
11.  Ekonomi och förvaltning. Ekonomisk rapport för verksamhetsåret 2019-2020.  
 

• Revisionsberättelse.  

• Ansvarsfrihet för styrelsen.  

• Fastställande av årsavgifter; 
Se motion A. Sista inbetalningsdag för årsavgiften är 2021-09-30. 

• Utgående kassabehållning; 
Styrelsen föreslår att den överförs till nästa års verksamhet.  

• Föredragning och fastställande av debiteringslängden. 
 
12.  Val av styrelse: Ordförande 1 st för 1år, Sekreterare 1 st för 2år, Ledamot 2 st för 2år 
13.  Tillsynsmän för vägar 1-2 st. för 1 år  
14.  Tillsynsmän för vatten 2 st. för 1 år  
15.  Val av revisorer 2 st. för 1 år  
16.  Val av revisorssuppleanter 1 st. för 1 år  
17.  Val av valberedningen 3 st. för 1 år varav en sammankallande  
18.  Övriga frågor.  
19.  Protokollets tillkännagivande  
20.  Mötet avslutas. 
 
 
ÖVRIGA FRÅGOR & MOTIONER 
 

A. Förslag sommarvatten samt vägskylt - Bo Sandén, Tallåsvägen 3 
Hej På förra årsmötet fanns en motion om att ha kvar sommarvattnet. Beslut togs om att låta denna motion vila till 
årsmötet 2021. Jag vet ju om att pumpanläggningen har passerat bäst före datum för länge sedan, men om det är så att 
anläggningen tillhör samfälligheten även framgent, så föreslår jag att vi låter anläggningen gå så länge den håller. Är ju 
en tillgång att ha detta vatten till att vattna med. Innebär ju att någon måste stänga resp sätta på vattnet höst och vår, 
men det borde ju inte vara ett så stort jobb.  
Föreslår även att vägskylten Björkåsvägen nere vid Torpavägen byts ut. Eller flytta den som nu sitter i korsningen 
Björkåsvägen - Lärkåsvägen. 

 
B. Förslag Årsavgift - Göran Svensson, Ekåsvägen 5 

Jag föreslår att årsavgiften blir 1.000:-/år för alla fastigheter. Detta innebär att de flesta får oförändrad avgift, de som 

tidigare hade den "dyra" avgiften får sänkt med 1.000:- och de som hade egen brunn får en höjning med 500:-. Jag 

föreslog vid förra årsmötet 1.500:- för alla men med tanke på att det i år inte varit några stora utgifter och att vi de 

kommande åren har minimala utgifter för vägunderhåll och dessutom har föreningen mycket god ekonomi så är det 

inte rimligt att ta ut mer än nödvändigt. 

C. Invasiva arter som Parkslide & Jättebalsamin – flera fastighetsägare på området 

Västkustvillan kommer inte assistera med bekämpning men ger vår förening tillstånd att själva åtgärda större bestånd. 

Fixardag med växtbekämpning i fokus bestämt till 15 augusti.  

 


